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El seleccionador català sub 16 de futbol sala afronta la Fase Prèvia del Campionat

d'Espanya sub 19 i sub 16 amb la garantia que el seu combinat competirà bé i que arriba

en un moment molt dolç.

La trajectòria d'un il·lustre del futbol sala estatal al servei d'un grup de grans promeses.

El seleccionador català sub 16, Ruben González, encara el seu tercer any com a tècnic

de Catalunya amb la il·lusió de portar el seu combinat a la Fase Final del Campionat

d'Espanya de Seleccions Autonòmiques d e Las Rozas (Madrid). L'excapità i

llegenda de l'Industrias Santa Coloma ha confeccionat una convocatòria final de 12

jugadors després de treballar des de principi de temporada en una llista per poder

afrontar, amb garanties, un repte tan apassionant com és el que es presenta a

Martorell els dies 25, 26 i 27 de gener.



Queda menys d'una setmana perquè arrenqui el Campionat d’Espanya de

Seleccions Autonòmiques de Futbol Sala. Amb quins objectius esportius

l'afronta?

Sent Catalunya, l'objectiu sempre ha de ser el de guanyar. Sabem de la dificultat del

grup, però estic segur que competirem a un bon nivell i que demostrarem tot el que

hem estat treballant durant els darrers mesos. Estic convençut que farem un bon

paper i que els nois demostraran el gran talent que tenen, serà una gran experiència i

esperem poder segellar el nostre bitllet cap a la Fase Final de Madrid.

És el seu tercer any com a seleccionador, el seu segon amb la Selecció sub 16

masculina. Té sensacions diferents de les que va tenir l'any passat abans

d'encarar la Fase Prèvia?

Cada selecció és diferent i té les seves coses bones i dolentes, però com em passa

sempre, tinc bones sensacions per aquesta Fase Prèvia del Campionat. Els nois han

treballat molt intensament per arribar fins aquí i només els puc agrair l'esforç i



el compromís que han tingut amb aquest grup fantàstic. Tinc una confiança cega amb

ells i estic segur que ens anirà molt bé. 

Juguen la Fase Prèvia a casa, a Catalunya. Aquesta condició es tradueix en un

increment de motivació o de pressió per part de l'equip?

Hem d'agafar aquesta situació com una motivació extra, sens dubte. Coneixem la

pista, no hem de viatjar i, en línies generals, crec que sempre és positiu jugar a casa.

Tindrem a molts aficionats a la graderia que ens animaran i que ens donaran suport per

assolir les nostres fites i per donar-nos oxigen en els moments més delicats, que segur

que en tindrem. Haurem de remar molt per passar a la final, ja que la qualitat de les

altres seleccions és enorme, però crec que amb el suport de tota aquella gent que

s'apropi al Municipal Esportiu Can Cases, aconseguirem el que ens proposem. 

Com ha enfocat la preparació de la sub 16? Hi ha algun aspecte en particular

que cregui que ha estat imprescindible treballar amb l'equip per encarar amb



garanties un repte d'aquestes característiques?

Intentem no donar massa informació als nois, ja que no tenen gaire temps d'assimilar-

la. Quan treballes amb una selecció, sempre creus que et falten coses per preparar, ja

que no tenim massa sessions per poder perfilar tots els detalls que voldríem. Les

correccions que els hi fem als jugadors van més aviat dirigides a aspectes individuals,

intentem que se sentin còmodes en tot moment i que se sentin amb confiança per tal

que puguin explotar tot el seu talent, que és immens.

Com arriba la seva Selecció a la Fase Prèvia del Campionat d’Espanya?

Crec que arribem força preparats per afrontar els partits que tenim, aprofitarem la

sessió que ens queda per acabar de corregir els últims detalls i per acabar de perfilar

algunes qüestions. Tenim un equip amb molt de talent i penso que ens presentarem a

Martorell amb un punt de maduració molt bo. Veig els nois amb moltes ganes de viure

una gran experiència com és la d'una Fase Prèvia d'un Campionat d'Espanya. Els

jugadors saben que juguen a casa i això crec que els hi dóna un plus més de

motivació. Saben que tindran tot el suport del món a les graderies i que tots junts

podem fer un molt bon paper. 

Quins creu que són els punts forts i també els aspectes a millorar del seu equip

abans d’arribar a Martorell?

Sempre hi ha coses a millorar, però crec que el nostre punt fort és que som un grup

solidari i que els jugadors han entès que, per sobre de les individualitats, està l'equip.

Penso que, d'aquí fins que arribi el nostre primer partit, hem d'aprofitar els últims dies

de preparació per acabar de creure'ns que som Catalunya i que tenim l'oportunitat de



deixar petjada. Amb esforç i amb el gran esperit col·lectiu que té aquest grup, crec que

podem arribar a divendres amb la fortalesa mental òptima que requereix un repte

d'aquesta magnitud. 

Castella-la Manxa, la Comunitat de Madrid i el País Basc seran els rivals de

Catalunya sub 16 a la Fase Prèvia del Campionat d’Espanya de Seleccions

Autonòmiques. Quina opinió té dels tres combinats?

No tenim massa informació dels rivals i per tant és difícil donar una opinió, però és un

grup molt fort, d'això n'estic segur. L'any passat Madrid i Castella-la Manxa van

disputar la final del Campionat d'Espanya d'aquesta categoria, per tant són dos rivals a

tenir molt en compte. Lluitarem per ser nosaltres els que, aquest any, ens puguem

plantar en aquesta final, però encara queda molt camí per recórrer i hem d'anar pas a

pas i amb les idees molt clares. 

Té alguna litúrgia personal abans de disputar un Campionat d’Espanya?



Res en especial, sí que és veritat que a vegades em transporto al dia del partit i penso

en com podríem desenvolupar determinades situacions del joc, però a part d'això,

intento relaxar-me i no capficar-me massa en el Campionat.   

S’atreveix a fer un pronòstic del paper de la Selecció Catalana sub 16

en aquesta Fase Prèvia del pròxim cap de setmana?

No m'agrada massa fer pronòstics, però som Catalunya i hem de sortir amb una

mentalitat guanyadora.

 


